
Referat af bestyrelsesmøde 22. maj, Cyklistforbundet Hillerød 

Deltagere: Hanne, Ole, Henrik. 

Afbud Jesper, Leni, Mads og Patrick 

 
Dagsorden: 

  

1. Valg af referent.  Henrik 

 

2. Referat fra sidste møde 10. april. Dato rettes (der står 24. jan.), og det lægges på hjemmesiden (Ole)  

 

3. Status fra vores cykelture.  

 

21. maj i Vaserne. Det gik fint, 20 deltagere. Vi blev inden gjort opmærksom på, at man burde søge om 

tilladelse. Den fik Ole så på stedet, men vi skal frem over være opmærksomme på det..                                                                                                                                                    

25. april på klimadagen til Solrødgård gik fint, 12 deltagere.                                                                                    

7. maj til Tjæreby og Ebeltoft. Gik fint, 10 deltagere.                                                                                                        

29. maj, fruebjerg og gribskov. Hanne og Ole 

9. juni, Store Donsedam, Ole og Hanne 

19. juni, Engsøerne, Henrik 

 

4. Sidste nyt fra ABT udvalget 2.5 Leni har sendt noget ud. Bl.a. om den trafikale helhedsplan (grøn 

mobilitet og trængsel).   

https://dagsordener.hillerod.dk/vis?Referat-Arkitektur%2C-Byplan-og-Trafikudvalget-d.02-05-2024-

kl.09.00&id=1ea96be9-7297-4700-842a-380fa33900fc 

 

5. Samarbejde med Hillerød Bys lokalråd, DN og Klimarådet om bæredygtig trafik i Hillerød. (Henrik og 

Hanne deltager i møde d. 27.5) 

 

6. Reflektioner over klimahandledagen. Vi synes det var en god dag. 

Leni var meget positiv. En fra Hammersholt foreslog, at der igen arbejdes for en sti over golfbanen til 

Favrholm Station. Det ser også ud til at ABT-udvalget vil overveje det igen. Vi tager det op på næste 

møde. Hanne kontakter Lisbet Dilling fra Nr. Herlev Kirke. Endvidere ville Kirsten Jensen godt snakke 

om missing links og vores forslag til små forbedringer. 

 

7. Evt. 

De billige løsninger er sendt til ABT-udvalget (Thomas Brucher, Christoffer Lorenzen og Dan Riise), 

som de bad om på generalforsamlingen.  

Der er endnu ikke sket noget på Slotsgade-Frederiksværksgade. 

Næste møde 26. juni 
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